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Zápisnica č.22/2014 

zo zasadnutia OZ zo dňa 06.03.2014 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ospravedlnení –Michaela Svoreňová,  
 

Program  :  

  1. Otvorenie 

  2. Kontrola uznesenia 

  3. Rozbor hospodárenia a čerpanie finančných prostriedkov za rok 2013 

      Záverečný účet, Stanovisko hlavnej kontrolórky  k záverečnému účtu, 

  4. Rozpočtové opatrenie č.1/2014 

              5. Inventarizácia obecného majetku. Zápis ústrednej inventarizačnej komisie 

  6. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2013  

  7. Plán zasadnutí pracovných porád a OZ 

  8. Protest prokurátora proti VZN č. 7/2012 

  9. VZN č. 1/2014 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb   

10. Rekonštrukcia Športovej ulice 

11. Zmena podania žiadosti do OP zdravotníctvo 

12. Schválenie kronikára obce 

13. Žiadosti o zriadenie prevádzky a schválenie otváracích hodín jednotlivých   

       prevádzok 

14. Diskusia 

15. Návrh uznesenia 

16. Záver 

 

K bodu 1: 

Pani starostka srdečne privítala poslancov  a občanov  na náhradnom zasadnutí OZ, nakoľko 

28.02.2014 sa nezišla nadpolovičná  väčšina poslancov . Predložila program rokovania, kde sa 

doplnil ešte bod týkajúci sa podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok, na základe 

výzvy MZ SR, operačná os – Zdravotníctvo a požiadala poslancov na doplnenie. Rokovanie 

obecného zastupiteľstva sa riadilo predloženým programom. 

Do návrhovej komisie boli zvolení:  M. Kučera, V. Bahýl, E. Bartková    

a za overovateľov zápisnice – M. Huliaková, J. Brodinský.  

 

K bodu 2: 
Prednostka urobila kontrolu plnenia  uznesenia z posledného zasadnutia OZ. Konštatovala, že 

jednotlivé uznesenia sú splnené resp. v plnení. Podala správu z pracovných porád poslancov. 

 

K bodu 3: 
Ekonómka obce predložila Rozbor hospodárenia a čerpanie finančných prostriedkov za rok 

2013 a  Záverečný účet. Finančný rozpočet, Programový rozpočet a záverečný účet je 

zverejnený na webovej stránke obce. Rozobrala plnenie čerpania finančných prostriedkov 

podľa jednotlivých položiek a oboznámila s výsledkom hospodárenia obce ( príloha 

zápisnice).   

Hlavná kontrolórka predložila Stanovisko k záverečnému účtu ( príloha zápisnice). 

Doporučuje OZ schváliť Hodnotiacu správu k 31.12.2013, celoročné hospodárenie bez 

výhrad. 

Na základe dohody  poslancov, doporučujú prebytok hospodárenia prerozdeliť do fondov 

nasledovne: rezervný fond 10 %, bytový fond 10 %, prevádzkový fond 80 %.  
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K bodu 4: 

Ekonómka obce predložila návrh Opatrenia č. 1/2014, ktorým sa upravuje účelová dotácia pre 

ZŠ s MŠ na opravu telocvične vo výške 4000 €, ktorá sa zobrala z položky- vlastné zdroje na 

kanalizáciu. Obec dostala finančné prostriedky na asistenta učiteľa, na vzdelávacie poukazy, 

na školské pomôcky pre deti zo slabších rodín, ktoré neboli rozpočtované nakoľko 

poskytujúce organy št. správy rozpis dávajú až vo februári a rozpočet obce sa schvaľuje 

v decembri. Obdobne je to aj na prenesený výkon štátnej správy, do rozpočtu sa dala čiastka 

podľa skutočnosti roku 2013 sumu  365 970 €, rozpis teraz prišiel na 372 033 €, čiže rozdiel 

6063 € sa navyšuje týmto rozpočtovým opatrením. Ďalšie oznámenia prišli ešte tento týždeň, 

ktoré sa dodatočne zapracovali do opatrenia. Výdaje bude mať upravené ZŠ.  

Tiež Mgr. Michaela Matušková  požiadala o zakúpenie krojov pre deti z MŠ, ktoré navštevujú 

tanečný krúžok. Cena za ušitie krojov je cca 367 €. Na pracovnej porade poslanci žiadosť 

podporili, navrhujú kroje dať ušiť, faktúru adresovať na obec s tým, že  tieto kroje budú vo 

vlastníctve obce, v inventarizácii krojovne, ktorú má na starosti pani Dorotovičová.  

Celé rozpočtové opatrenie č.1 sa bude schvaľovať uznesením..     

 

K bodu 5: 
Inventarizácia obecného majetku. Čiastkové inventarizačné komisie urobili fyzickú inventúru 

a zápisy predložili ústrednej inventarizačnej komisii.  

Ekonómka obce informovala o vykonaní inventarizácie majetku obce k 31.12.2013. Zápis 

ÚIK tvorí prílohu zápisnice 

 

K bodu 6: 

Hlavná kontrolórka predložila Správu o kontrolnej činnosti za rok 2013, ktorá troví prílohu 

zápisnice. 

 

K bodu 7: 

Pani starostka predložila na rokovanie Plán zasadnutí pracovných porád a OZ. Poslanci na 

pracovnej porade mohli  pripomienkovať návrh. Plán zasadnutí  tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu 8: 

Pani starostka na rokovanie predložila Protest prokurátora proti VZN č. 7/2012 o pravidlách 

času predaja v obchode a času prevádzky služieb. 

     Obecnému úradu obce Zvolenská Slatina bol dňa 9.1.2014 doručený protest Okresného 

prokurátora vo Zvolene č. Pd 161/13/6611-6 z 3.1.2014 proti všeobecne záväznému 

nariadeniu obce Zvolenská Slatina č. 7/2012 zo dňa 1.10.2012 o pravidlách času predaja 

v obchode a času prevádzky služieb. 

     Z protestu prokurátora vyplýva, že všeobecne záväzným nariadením obce Zvolenská 

Slatina č. 7/2012 zo dňa 1.10.2012 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky 

služieb nie je v súlade s ustanoveniami zákonov citovaných v proteste prokurátora, pretože 

práva a povinnosti, ktoré sú obsahom nariadenia už sú predmetnom právnej úpravy zákonov 

alebo iných všeobecne záväzných právnych predpisov. 

       V dôsledku vyššie uvedených skutočností navrhujem všeobecne záväzné nariadenie obce 

Zvolenská Slatina č. 7/2012 zo dňa 1.10.2012 o pravidlách času predaja v obchode a času 

prevádzky služieb zrušiť.  

 

K bodu 9: 

Pani starostka predložila návrh VZN č. 1/2014 pravidlách času predaja v obchode a času 

prevádzky služieb, ktorým sa nahrádza  zrušené VZN č. 7/2012. VZN určuje všeobecné 

podmienky času predaja v obchode a času prevádzky služieb. Poslanci na PPP 13.2.2014 
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prerokovali nový návrh VZN o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb. 

Je zverejnené na informačnej tabuli a web obce od 13.02.2014.  

Na obecný úrad neboli vznesené žiadne pripomienky od podnikateľských subjektov ani od 

občanov. Návrh VZN bol prepracovaný s prihliadnutím na stanovisko okresnej prokurátorky.  

  

Vzhľadom na vyššie uvedené, navrhujeme v zmysle § 4 ods. 3 písm. i) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, schváliť predložený návrh nového 

Všeobecne záväzného nariadenia Obce Zvolenská Slatina o pravidlách času predaja v 

obchode a času prevádzky služieb.  

 

K bodu 10: 
Pani starostka predložila návrh na opravu a rekonštrukciu Športovej ulice. Nakoľko je 

vypracovaná a aktualizovaná projektová dokumentácia, právoplatné stavebné povolenie 

a obec má vlastné finančné zdroje, obec sa pustí do rekonštrukciu Športovej ulice. Nebola 

vypísaná výzva, podľa ktorej by bolo možné urobiť rekonštrukciu predmetnej ulice. 

Rekonštrukcia bude stáť cca 330 tis.Eur. 

Na pracovnej porade sa poslanci  dohodli investovať do opravy  ulice z prebytku z vlastného 

rozpočtu, nakoľko je šetrenie finančných prostriedkov, lebo neboli také výzvy do ktorých by 

sa mohla obec zapojiť.  

 

K bodu 11: 
Pani starostka predložila návrh na zmenu uznesenie č. 250 zo dňa 13.12.2013, nakoľko po 

konzultácii so splnomocnencom vlády pre rómske komunity, projektovým manažérom 

a vyhlasovateľom výzvy  Operačného programu Zdravotníctvo, obec musí prerobiť projekt 

a znížiť náklady. V lokálnej stratégii sa požadovali nižšie finančné prostriedky, lebo sa 

uvažovalo len s ambulanciami lekárov, ktorých tu máme. V novom projekte sa po konzultácii 

s ministerstvom zdravotníctva  navýšil náklad o zriadenie zubnej ambulancie, s čím nesúhlasí 

úrad splnomocnenca vlády pre MRK a dal zamietavé stanovisko. Budova sa celá zateplí , aj 

strecha sa vymení na celej ploche, nielen nad ordináciami. Finančné náklady obce na  

spoluúčasť a neoprávnené náklady budú vo výške  cca110 tis. €.  

Preto navrhuje uznesenie č. 250 zrušiť a prijať  uznesenie, kde budú upravené sumy na 

pôvodnú sumu.  

 

K bodu 12: 
Pani starostka  informovala, že na požiadanie  Bc. Anety Konôpkovej  a prekonzultovaní 

s poslancami na pracovnej porade, OZ bude  schvaľovať ďalšieho kronikára bez navýšenia 

odmeny, ktorý by pomáhal so zbieraním podkladov. Navrhovaný  Mgr. Ivan Hraško súhlasí a 

poslanci ho navrhujú schváliť. 

 

K bodu 13: 
Na obecný úrad bol doručené Oznámenie  o ukončení prevádzky Pohostinstva a reštaurácie 

Hokejka - Jozef Nagy, Družstevná 97/3, Zvolenská Slatina. Poslanci vzali na vedomie. 

Oznámenia o otvorení prevádzky Vinotéka a čajovňa u Maňa,  Renáta  Nagyová, 

Komenského 850/62, Zvolenská Slatina na SNP 11, Zvolenská Slatina  a  prevádzky Predajňa 

elektroinštalačného materiálu a priemyselného tovaru firma RARIX s.r.o., Družstevná 59/4, 

Zvolenská Slatina v prevádzkárni na SNP 365/29 Zvolenská Slatina.  

Poslanci nemali pripomienky a prevádzkach doporučujú schváliť otváracie hodiny v zmysle 

navrhovaného VZN č.1/2014. 
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K bodu 14: Diskusia 
1. Pani starostka informovala o požiadavke Renáty Nagyovej na úpravu chodníka pre 

prevádzkou Vinotéka a čajovňa u Maňa a rozšírenie chodníka po budovu požiarnej zbrojnice. 

Záber obecného pozemku je cca 15 m
2
, kde by boli umiestnené stoly na sedenie.. 

M. Huliaková vyjadrila svoj súhlas, nakoľko sa upraví a skrášli priestor a zabezpečí bezpečný 

prechod pre občanov.  

A. Kubovská podporila túto požiadavku, pokiaľ vonku nebudú piť a správať sa nemiestne 

(vulgárne). 

V. Bahýl  sa tiež vyjadril kladne, pretože chodník popri reštaurácii U suseda bol nerovný, 

s odskokmi. Vyjadril obavy nad čajovňou, či bude rentabilná, aby sa prevádzka nezvrhla na 

krčmu. 

J. Nagy vysvetlil, že v čajovni ponúkajú 30 druhov čajov, našli sa klienti, ktorí čaje poznajú 

a prevádzku navštevujú. Vo vnútri sa nefajčí, návštevníci si môžu dať čaj alebo víno. 

2. Pani starostka informovala prítomných, že je vypísaná výzva na prístavbu MŠ, ktorú sme tiež 

mali v lokálnej stratégii komplexného prístupu (LSKxP). Projekt je spracovaný na prístavbu 2 

tried s obnovením kuchyne, musí sa dať aktualizovať, nakoľko sa menili právne normy 

a legislatíva. Takisto sa obec musí držať pôvodnej  sumy cca 230 tis. Eur, ktorá je uvedená 

v LSKxP, na zariadenie  a vybavenie tried z projektu nebudú finančné prostriedky.  

3. Pani starostka predložila Vyjadrenie Ministerstva financií SR k posudzovaniu nájmu 

v rodinných domoch na Maloslatinskej ulice, kde podnet dal pán Svital. Podľa stavebného 

zákona sa jedná o byt v dome a nájom sa vypočíta podľa Opatrenia MF SR R 1/2008.  

4. Jozef Nagy požiadal, aby obec oplotila priestor pred bytovým domom na Družstevnej ulici, 

nakoľko občania si skracujú cestu  popred ich balkóny na autobusovú zastávku popri 

Slatinskom potoku. Poslanci daným návrhom sa budú zaoberať. 

5. Pani starostka informovala, že sa uvoľnili obecné byty, ktoré pridelila na Družstevnej ulici 

pani Mrváňovej s dcérou  z Očovej a v JOJ Lenke Širokej. Niektorí žiadatelia vôbec 

nedokladovali príjem, ani neprejavili záujem a byt.  

6. Pani starostka verejne poďakovala členkám Klubu dôchodcov vo Zvolenskej Slatine, ktoré 

na Hučavské fašiangy napiekli výborné slané pečivo. Tento raz obec reprezentovalo družstvo 

z pracovníkov obecného úradu a ich rodinných príslušníkov. Počasie bolo výborné, zabíjačkové 

špeciality sa hneď minuli.  

 

K bodu 15: 

 

Predseda návrhovej komisie predložil na schválenie jednotlivé uznesenia a poslanci hlasovali 

nasledovne: 

- uzn. č. 251/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko, 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 252/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko, 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 253/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko, 
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Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 254/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 255/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 256/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 257/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 258/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 259/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 260/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 261/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Račko, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,    

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 262/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 263/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko 

Proti – 0 
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Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 264/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 265/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 266/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 267/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 268/2014 – prijaté – za hlasovali: Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján  

Brodianský, Mária Huliaková, Alena Kubovská, Marián Kučera,   

Ján Račko 

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

 

K bodu 16: 

Keďže program bol vyčerpaný,  pani starostka poďakovala poslancom i občanom  za účasť 

a zasadnutie ukončila.  

 

Zapísala: Anna Svoteňová 

 

 

Ing. Anna Pavlendová      Ing. Mária Klimentová 

    prednostka OCÚ               starostka obce 

 

 

      Ján Beňo 

        zástupca starostky 

 

Ing. Ján Brodianský       Mgr. Mária Huliaková 

       overovateľ        overovateľ 


